JUDY CHU, Ph.D. 28TH DISTRICT, CALIFORNIA

WASHINGTON, D.C OFFICE 2423 RAYBURN HOUSE OFFICE BUILDING WASHINGTON, DC 20515 (202) 225-5464 (202) 225-5467 (FAX)

PASADENA DISTRICT OFFICE

527 SOUTH LAKE AVENUE, SUITE 250 PASADENA, CA 91101 (626) 304-0110 (626) 304-0132 (FAX)



Congress of the United States

House of Representatives Washington, DC 20515 COMMITTEE ON WAYS AND MEANS

VICE RANKING MEMBER
SUBCOMMITTEE ON HEALTH
SUBCOMMITTEE ON
WORKER AND FAMILY SUPPORT
SUBCOMMITTEE ON OVERSIGHT

COMMITTEE ON SMALL BUSINESS

SUBCOMMITTEE ON

ECONOMIC GROWTH, TAX, AND CAPITAL ACCESS
SUBCOMMITTEE ON CONTRACTING AND
INFRASTRUCTURE
SUBCOMMITTEE ON INNOVATION,
ENTREPRENEURSHIP, AND WORKFORCE
DEVELOPMENT



December 23, 2024

Dear Friends,

I would like to extend my heartfelt congratulations to the 14th Annual Conference on the Inheritance and Innovation of Chinese Classical Culture, led by the I-Kuan Tao Chong De School and the Yi-Guan Dao Fa-Yi Chong-De Association.

For 14 years, this conference has brought together scholars and experts to discuss and promote Classic Chinese Culture. By encouraging dialogue and collaboration, the conference helps preserve this rich heritage while exploring its relevance in today's evolving world. This year's partnership between the I-Kuan Tao Chong De School and the Yi-Guan Dao Fa-Yi Chong-De Association highlights the important role of Taoist principles in shaping and sharing this cultural legacy.

I commend the organization's dedication to preserving and advancing these traditions, as well as its efforts to connect people from diverse backgrounds to celebrate this shared heritage.

On behalf of the United States House of Representatives and the residents of the 28th Congressional District, I offer my best wishes for the continued success of the conference.

Sincerely,

JUDY CHU, Ph.D.

Member of Congress, 28th District

JUDY CHU, Ph.D. 28TH DISTRICT, CALIFORNIA

WASHINGTON, D.C OFFICE 2423 RAYBURN HOUSE OFFICE BUILDEN WASHINGTON, DC 20515 (202) 225-5464 (202) 225-5467 (FAX)

PASADENA DISTRICT OFFICE 527 SOUTH LAKE AVENUE, SUITE 250 PASADENA, CA 91101 (626) 304-0110 (626) 304-0132 (FAX)

Congress of the United States House of Representatives

Washington, DC 20515



December 23, 2024

美國(聯邦)眾議院 華盛頓特區 2024年12月23日

親愛的朋友們,

謹向一貫道崇德學院及一貫道發一組主辦的第十四屆「中華道統文化的傳承與 創新 | 國際學術研討會表示衷心的祝賀!

十四年來,這項大會匯集了眾多學者與專家,共同探討和弘揚中華道統文化。 透過促進交流對話與通力合作,國際學術研討會有助於保存這一方面豐富的道 統文化傳承,同時探析其在當今不斷發展的世界中與時俱進之關聯。今年一貫 道崇德學院與一貫道發一組之間的合作,展現了道的準則在形塑和傳承中華道 統文化傳承方面的重要作用。

我建議該機構致力於延續和弘揚這些文化,並努力將來自不同背景的人們聯繫 起來,為此共同的傳統共襄盛舉。

我謹代表美國眾議院和第28選區的居民,獻上最好的祈願,祝福國際學術研討 會議繼續取得成功。

茱迪・朱博士 敬賀 美國(聯邦)眾院 國會議員 第28選區